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6.000.000 
Geplaatst op 29 september 2023 door Joseph Raaijmakers 

 

6 miljoen. Waar denk jij aan als je het getal 
6.000.000 hoort? Als je dezelfde leeftijd bent als ik 
zou het kunnen zijn dat je denkt aan Lee Majors, “The 
Bionic Man” of zoals die in Nederland op de buis 
verscheen: “De man van 6 miljoen“. Maar een halve 
generatie later kent niemand meer deze populaire 
Amerikaanse TV serie. Nee, het overgrote deel van 
de mensen denkt natuurlijk aan de Holocaust. 6 
Miljoen vermoorde joden door de nazi’s. Dit getal is 
in ons geheugen gebeiteld door school, films, musea, 
media, enz, enz. 

 

 

Op 3 november vorig jaar schreef ik een blog 
over David Icke. Over het feit dat hij niet welkom was 
op de demonstratie in Amsterdam. De 
Nederlandse IND deed er alles aan om hem te kunnen 
weigeren tot uiteindelijk een internationaal (Schengen) 
verbod. Waarom? De belangrijkste reden zou zijn dat 
David Icke een “holocaust ontkenner” is. Hij zegt zelf 
van niet maar mijn interesse was gewekt. Holocaust 
ontkenner? Wat is dat? Mijn onderzoek begon die dag. 
Op het risico af dat mensen mij ook een holocaust 
ontkenner noemen? 

 

 

Ik ben een kind van de 60’er jaren. Al vanaf de lagere 
school werd ik onderwezen over de holocaust. Vanaf 
het atheneum werd dat alleen maar meer. Ik heb vele 
documentaires en films gezien over de misdaden van 
de nazi’s. Ik ben in het holocaust museum in Overloon 
geweest. Ik heb het dagboek van Anne 
Frank gelezen en Schindlers List gekeken. In vele 
Hollywood films lag de nadruk op de nazi monsters en 
de vervolgde en vermoorde joden. Ik heb de 
film Conspiracy (2001) gezien, en in aansluiting Die 
Wannseekonferenz (1984), over de geheime 
vergadering van top-nazi’s die het gruwelijke plan 
bedachten om 6 miljoen joden te vermoorden. Op de 
kaft van de DVD komt het getal weer terug: “ÉÉN 
VERGADERING, 6 MILJOEN LEVENS“. 
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Telkens komt dit getal van 6.000.000 terug. Het is in ons brein gegrift; mag ik zeggen 
geïndoctrineerd? Laten we daar dan maar beginnen, bij dat getal. De oorsprong lijkt 
te komen van een gearresteerde Duitse nazi officier, Dr. Wilhelm Höttl, uit zijn 
getuigenis bij de Neurenberg tribunalen: 

 

4 miljoen in Auschwitz en 2 miljoen elders. 

Een plaque hangt jarenlang op de muur in Auschwitz. 
Decennia lang blijft voor iedereen dit getal hangen en 
wordt het overal herhaald. 

 

Het getal van 6.000.000 lijkt dus een stevige basis te hebben 
maar dan toont uitgebreider onderzoek in 1989 aan dat er 
iets meer dan 1 miljoen joden gedood zijn in Auschwitz. Van 
de ene op de andere dag zijn er dus zo’n slordige 2,5 miljoen 
in mindering gebracht op het aantal. Maar vreemd genoeg 
blijft het totale aantal gewoon op 6 miljoen.  
 
 

Ik ben geen geschiedkundige, ik ben geen specialist op het 
gebied van de holocaust. Ik weet zelfs, in vergelijking met 
vele specialisten, niet zo gek veel van de Tweede 
Wereldoorlog maar ik heb wel de basisschool afgemaakt. 
Ik heb leren rekenen. En deze rekensom 6 – 2,5 = 6 klopt 
volgens mij niet. Hier is iets mis. De eerste twijfel is er en dat 
maakt mij alleen maar nieuwsgieriger. 
 

Ik ga op zoek naar de zogenaamde “Death Camps” of 
vernietigings-kampen. Ondanks dat de geallieerden vlak 
na de oorlog beweerden dat er in bijna alle concentratie-
kampen gaskamers waren heeft men dat al snel laten 
varen. In het gehele door de westerse geallieerde 
gecontroleerde Duitsland zijn geen gaskamers 
aangetroffen. 
 
Daarvoor moeten we naar het oosten. Het gebied dat jarenlang door de Sovjet-Unie 
werd gecontroleerd. Daar is nog een bijna net zo berucht kamp als Auschwitz 
namelijk Majdanek. Ik lees op Wikipedia: 
 

De Sovjet-Unie noemde na de oorlog al snel getallen 
van 1 à 2 miljoen, maar na onderzoeken in de decennia 
erna werd het aantal aanzienlijk verlaagd. Pools 
onderzoek kwam in 2005 tot de conclusie dat er ten 
minste 78.000 mensen om het leven zijn gekomen, van 
wie 59.000 Joden. 
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Dus we pakken er weer even de rekensom bij: 6 – 2,5 – 1,5 = 6 
 

Ik zoek verder, louter op het getal van 6 miljoen en kom verbazende zaken 
tegen. Ilya Ehrenburg, een Sovjet schrijver van Joodse komaf, schrijf al in 1944 in 
zijn “Zwarte Boek” over de “de Duitse afslachting van ongeveer 6 miljoen joden“: 
 

 
 
Maar wacht even … dat is maanden vóór de bevrijding van de concentratiekampen. 
Maanden vóór er iemand iets wist over de “endlösung” van de nazi’s. Zelfs 
maanden voordat geallieerden een voet op Duits grondgebied zetten. Opgemerkt 
dient te worden: Ilya Ehrenburg was een bekend Sovjet revolutionair, bedreven 
propaganda schrijver voor de partij, ondanks niet-religieus een overtuigd zionist en 
had, volgens eigen zegge, een sterke afkeer van antisemitisme. Hij heeft zijn werk 
nagelaten aan de Staat Israël. 
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In kranten, tot zover als de Verenigde Staten, heeft 
men het al sinds het einde van de 19e eeuw over 6 
miljoen joden als slachtoffers in Europa. Eerst in 
Rusland, later de Sovjet-Unie en vanaf de dertiger 
jaren in Duitsland. Ik laat een artikel zien van 19 juli 
1921 met een bericht uit Berlijn. “6.000.000 Russische 
Joden worden geconfronteerd met uitroeiing“. Dit is 
één van de vele krantenberichten die ik vond van de 
periode ver vóór het nazi regiem. Er is iets aan de 
hand met dit getal, zoveel is mij wel duidelijk. Ik zoek 
verder … 

 

 

Joodse profetieën in de Thora vereisen dat 6 
miljoen Joden moeten ‘verdwijnen’ voordat de staat 
Israël kan worden gevormd. ‘ U zult terugkeren (naar 
het beloofde land), minus 6 miljoen.’ 

Daarom verklaarde Tom Segev, een Israëlische 
historicus, dat de ‘heilige 6 miljoen‘ een poging is om 
het holocaustverhaal om te zetten in 
staatsgodsdienst… Die zes miljoen moesten volgens 
de profetie verdwijnen in ‘brandende ovens‘, die de 
gerechtelijke versie van de holocaust nu bevestigt… 
‘Zonder de Holocaust zou er geen Joodse staat 
zijn.‘ 

 

 

Tot zover de 6 miljoen. Bij mij is er gerede twijfel 
gerezen over dit getal. Hoe denk jij er over? 

Ook interessant is wat ik vond in de Wereld Almanak. 
In die tijd een van de betrouwbaarste bronnen van de 
aantallen in de wereldbevolking. Je kunt zien dat er in 
1948 een slordige 87 miljoen christenen minder zijn als 
in 1933. Iets wat je zou verwachten als er een 
wereldoorlog tussen zit. Het grote aantal protestanden 
( – 69 miljoen ) valt natuurlijk op. Maar het aantal 
Joden is iets gestegen met ruim 400.000 naar ruim 
boven de 15 miljoen. Ik weet het, het bewijst absoluut 
niks, maar ik vind het opmerkelijk. 
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Ik begon dit onderzoek natuurlijk naar aanleiding van de afwijzing 
van David Icke in Nederland. Hij zou een “holocaust ontkenner” 
zijn. Maar tijdens mijn onderzoek ben ik gestuit op vele 
onderzoekers die vraagtekens plaatsen bij het officiële verhaal. 
Deze worden allemaal neergezet als “ontkenners“. 
Wetenschappers die gedegen onderzoek doen worden vervolgd en 
verketterd. 

 

 

Het bekendst is natuurlijk het proces rondom Ernst Zündel in 
Canada, alwaar het ontkennen van de holocaust zelfs strafbaar is 
gesteld in de wet. Fred Leuchter schreef het Leuchter report en 
getuigde voor Zündel tijdens de rechtszaak. Zündel is veroordeeld, in 
beroep weer vrijgesproken en vervolgens opnieuw vervolgd, in 
Canada en (na uitlevering ook) in Duitsland 
wegens opruiing en haatzaaien; niet voor het ontkennen van de 
holocaust! Goh, waar kennen we dat van? 
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Ik ben nog véél meer tegengekomen tijdens mijn 
dagen van onderzoek. Klik maar eens op 
het boek rechts en lees uit dit Amerikaanse stuk 
propaganda uit 1941. Ik vond het shockerend. 
 
Ik begon als een prima geïndoctrineerde holocaust 
gelover. Mijn opvoeding, scholing en jarenlang films, 
docu’s en media kijken gaven mij geen enkele twijfel. 
In een paar weken ben ik veranderd in een 
twijfelaar. Ben ik een holocaust ontkenner? Ik denk 
het niet. Maar ik denk dat veel onderzocht moet 
worden. En het verbieden van twijfelen en 
onderzoeken brengt ons geen steek dichter bij de 
waarheid. 

 

Het vervolgen van onderzoekers en het verwerpen, 
demoniseren en negeren van research 

is niet erg wetenschappelijk. 
 

 

In Nederland is het ontkennen van -of het twijfelen aan- 
de holocaust niet wettelijk strafbaar gesteld. Maar hier 
hanteert men dezelfde methode als met Zündel in 
Canada en Duitsland (alwaar het overigens wel 
strafbaar is). In Nederland wordt je in dat geval ook 
vervolgd voor haatzaaien en opruiing. En dat is waar 
we allemaal heel goed over na moeten denken: Sinds 
wanneer is de zoektocht naar de waarheid uit te 
leggen als haatzaaien en opruiing? Niet alleen 
onze vrijheid van meningsuiting staat op het spel 
maar uiteindelijk zelfs onze vrijheid van gedachte. 

 

Blijf kritisch, blijf nadenken en blijf VRIJ. 
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Eén reactie op 6.000.000  

Joseph Raaijmakers schreef op 12 december 2023 om 23:48  

Je hebt dit blog helemaal uit gelezen. Dat zegt wat over je. Veel mensen 
stoppen bij een paar woorden en doen het af als “antisemitische 
propaganda“. 
Ik moet je eerlijk bekennen: Ik ben zelf ook jaren zo geweest. 

Door de omstandigheden die ik in dit blog beschreef ben ik getriggerd. Ik 
raakte nieuwsgierig. Vooral doordat men woorden als “holocaust-
ontkenner” en “antisemiet” de laatste jaren steeds meer gebruikt om 
discussies dood te maken, zelfs als die niets met de holocaust of joden 
te maken hebben. Zeker in het geval van David Icke, een man die ik 
bewonder, was het totaal misplaatst. 

Ik ben op mijn speurtocht veel tegengekomen zoals het feit dat 
Schindlers List helemaal geen waar gebeurd verhaal is maar de 
verfilming van een fictie-roman. Dat de gaskamer in Dachau door de 
geallieerden is gebouwd NA de bevrijding om tentoongesteld te worden. 
Dat de door Sovjets vermoorde Poolse Officieren jarenlang aan de 
Duitse Nationaal Socialisten zijn toegeschreven terwijl de geallieerden dit 
wisten, van meet af aan. Zo kan ik nog wel even doorgaan maar je 
begrijpt wat ik bedoel. 

Ook heb ik het een en ander verzameld. Niet iedereen kan er tegen en 
heeft de maag die hiervoor nodig is. Maar ik vond de informatie bijzonder 
interessant. In bijvoorbeeld elke aflevering van “The Greatest Story 
Never Told” waren er momenten van herkenning (ja, dat wist ik; dat heb 
ik geleerd) maar ook momenten van verbazing (hee, dat wist ik niet; 
waarom heb ik dat niet geleerd op school?). 

Ben je, net als ik, ook nieuwsgierig geraakt dan heb ik hier mijn kleine 
verzameling staan: https://files.6000000.nl/ 

Ik weet het: Het is bijzonder controversieel materiaal. Maar ook dat is 
vrijheid van meningsuiting, persvrijheid, MediaVrijheid, VRIJHEID 
punt. 
Als we niet langer naar andere meningen mogen kijken en luisteren dan 
is onze democratische rechtstaat reddeloos verloren.  

Blijf kritisch, blijf nadenken en blijf VRIJ. 
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